
 

Informace pro spoluob čany    

     Volby  se uskuteční ve dnech 20. a 21. 10. 2006 v pravém křídle mateřské školy. V pátek 20. 10. od 14 do 22 hodin, 
v sobotu 21. 10. od 8 do 14 hodin.  
     V naší obci kandidují do zastupitelstva obce kandidáti za :  
                          KSČM, Sdružení nezávislých kandidátů, Občanskou demokratickou stranu.    
 
     V pátek 27. října  2006 v 17.00 hod se uskuteční pietní akt u pomníku padlých za účasti škol a dobrovolných spolků 
v obci.                                                                                                            
 
     Připravili jsme pro vás krátké ohlédnutí za uplynulým i čtyřmi roky.  Pro korektní hodnocení je ovšem nezbytné 
abychom vám osvěžili program zastupitelstva obce Kostelní Lhoty, se kterým jsme vás seznámili krátce po volbách 
v roce 2002.  

- pečovat o všestranný rozvoj území obce v zájmu občanů  
- dávat přednost veřejnému zájmu a chránit jej  
- podporovat kulturní, sportovní a jinou zájmovou činnost na území obce  
- poskytovat podporu základní a mateřské škole  
- pečovat o veřejnou zeleň a odpadové hospodářství  
- dozírat na průběh a dokončení výstavby kanalizace  a její následný provoz včetně povrchových úprav po 

dokončení tohoto díla  
- zahájit jednání s úřady o zavedení vodovodní přípojky do obce  
- poskytovat podporu soukromému podnikání v obci  
- podporovat sociální a občanské aktivity v obci  
- poskytovat podporu nové výstavbě v obci  
- zahájit diskusi s občany o označení ulic a veřejných prostranství  

 
Nutno konstatovat, že až na poslední bod, byl program naplněn. K jednotlivým bodům stručně uvádíme : 

     V péči o rozvoj území zastupitelstvo schválilo a byly realizovány projekty s pomocí dotací na zvelebení obce. Byla 
zavedena integrovaná doprava do obce, vybudovány 2 nové autobusové čekárny, opraveny stávající zděné, 
rekonstruován byl pomník padlých v obou světových válkách,  v malém rozsahu byly opravovány místní komunikace, 
opravy se dočkala také lávka do Hořátve a bylo upraveno odpočinkové místo u pramene minerální vody, začala 
stavební úprava obou hřbitovů, byly zahájeny první kroky pro budoucí cyklostezku. V letoším roce se s pomocí dotace 
budují herní místa pro děti na sportovním hřišti a veřejném prostranství.  
     Pod ochranu a upřednostňování veřejného zájmu se jako příklad uvádí, že zastupitelstvo obce důsledně odmítlo 
všechny žádosti týkající se prodeje obecních pozemkůk soukromým účelům. Pokud jde o stavební parcely ty nebyly 
z technických důvodů k prodeji připraveny.  Naopak obec získala některé pozemky do vlastnictví od občanů pro veřejné 
účely jako je budoucí výstavba místních komunikací, pro plánovaný vodovod apod.  
     Ani v podpoře kulturní, sportovní a jiné činnosti obec nezaostala. Průběžně obec podporovala činnost našich spolků 
(Sbor dobrovolných hasičů, sportovní aktivity, myslivost a rybářství),  podporuje tyto činnosti finančně. Dále připravila 
poměrně velkolepé oslavy k výročí 650 let obce spojené se 110 výročím založení dobrovolného sboru místních hasičů. 
Vedle toho podporuje konání koncertů v katolickém kostele, které mají oživit kulturní dění v obci a podpořit získání 
dotace na  rekonstrukci této jediné kulturní památky v obci.  
     Zastupitelstvo obce finančně zabezpečuje nemalými částkami provoz základní a mateřské školy a rovněž jídelny, 
neboť obec je ze zákona jejich zřizovatelem. Obě školy podporujeme i v jejich aktivitách. Naopak žáci základní školy 
obohacují kulturní program na již zmíněných koncertech a vítání nových občánků obce. Ve výběrovém řízení pod 
dohledem krajského úřadu Středočeského kraje  byly jmenovány nové ředitelky na obou školách. Stalo se milou akcí 
konání „obecního Parlamentu na obecním úřadě“. Děti naší základní školy se na této akci mohou neformálně vyjádřit ke 
všemu co se jim v obci líbí nebo naopak nelíbí. Zazní i dobře míněná kritika. Při těchto akcích pozorně nasloucháme, 
neboť v mnohém se od našich dětí můžeme i poučit. Nutno dodat, že několik návrhů dětí bylo realizováno.  
     Veřejné zeleni je věnována velká pozornost, stejně tak i odpadovému hospodářství. Každoročně se provádí 
pravidelná údržba dřevin a další zeleně, s pomocí dotace došlo k obnovení výsadby ovocných i okrasných stromů 
v lokalitě toku Výrovka. Dále probíhá pravidelná údržba obecních lesů a nové výsadby na mýtinách.  Podařilo se 
vybudovat nové sběrné místo pro třídění odpadů. Obec vynakládá na tuto činnost nemalé finanční prostředky.  
     Dílo kanalizace bylo dokončeno a vydáno kolaudační rozhodnutí. Na základě rozhodnutí zastupitelstva, obec zatím 
kanalizaci s nemalými problémy také provozuje. Další rozhodování v této oblasti již bude příslušet nově zvolenému 
zastupitelstvu. Obec byla nucena požádat o úvěr na dokončení tohoto díla, který byl z větší části již splacen. Zbývající 
částka musí být podle splátkového kalendáře doplacena nejpozději do konce roku 2007. 
     Dílo vodovod se připravuje, očekává se do konce roku vydání stavebního povolení.  
     Obec poskytuje podporu místním soukromým podnikatelům především tím, že zadává  zakázky místním 
podnikatelům, pokud mohou příslušnou práci nabídnout.  
     Na úseku sociálních a občanských aktivit je třeba zmínit každoroční vítání nových občánků, nezapomíná se ani 
s gratulacemi na naše seniory, konají se společenské, dámské večery s hudbou a příjemným posezením.  
     Podporu nové výstavbě zastupitelstvo zabezpečilo především zadáním a schválením   první změny územního plánu 
obce. Tímto krokem přispělo k novým možnostem výstavby v obci. Také tato aktivita je spojena s nemalým finančním 
výdajem obce.  
     Diskuze  na téma „pojmenování ulic a veřejných prostranství“ byla přesunuta na příští volební období. Byla by planá, 
když by nevyústila v realizaci. Na tu se nedostávaly finanční prostředky.  
 
                                                                                                                             Vaše zastupitelstvo 


